

CIIA FINAL EXAMINATION ENROLMENT FORM (applicable for CIIA Registered Candidates only)
CIIA 期終資格考試報名表格 (只适用于已注册的 CIIA 考生)

• All offline enrolment will be charged an administration fee of HK\$100 per application form. The administration fee is waived by submitting enrolment online via [HKSI Institute Online Portal](https://login.hksi.org) (https://login.hksi.org).
学会会就每份非网上报名之申请收取行政费用港币 100 元。透过 [学会电子服务网站](https://login.hksi.org) (https://login.hksi.org) 递交报名申请，行政费用将获豁免。

• Examination papers of the CIIA Final Examination are in English or Simplify Chinese. Please read the relevant ACIIA/HKSI Institute CIIA Final Examination Handbook (the "Handbook") (Examination in English) and/or (Examination in Simplified Chinese) carefully before completing this form. The Handbook is downloadable from the [HKSI Institute website](http://www.hksi.org) (www.hksi.org).
CIIA 期終資格考試的試卷提供简体中文版或英文版。在填写此表格前请先阅读相关之注册国际投资分析师协会(ACIIA)/香港证券及投资学会(学会)注册国际投资分析师 CIIA 期終資格考試手册("手册")(简体中文考试)及/或(英文考试)。手册可于 [学会网址](http://www.hksi.org) (www.hksi.org) 下载。

• Please complete legibly the relevant parts in BLOCK LETTERS and in BLACK or BLUE INK and put a "✓" in the appropriate "□".
请用正楷及黑色或蓝色原子笔清楚填写表格，并在适当"□"内填上"✓"号。

• All information provided in this form will be used by the HKSI Institute for purposes relating to the performance of HKSI Institute's and ACIIA's administration functions, including the administration of their courses/examinations. The provision of personal data by means of this form is voluntary. Please read "Appendix 2 - Notice Relating to the Personal Data (Privacy) Ordinance" of the Guidelines.
学会会使用考生于此报名表所填的个人资料作为学会及 ACIIA 行政事宜，包括处理报考课程/考试相关事宜。在本表格上提供个人资料纯属自愿性质。请阅读指引中附录二关于《个人资料(私隐)条例》须知。

For Office Use Only

Date: _____

Amount: _____

Handle By: _____

Counter Remark: _____

Enrolment ID.: _____

Individual ID: _____

PART 1: Personal Particulars 第一部份：个人资料

(As stated on your HK Identity Card / Passport 必须与香港身份证/护照上相同)

Surname in English 姓氏 (英文)	Given Name in English 名字 (英文)
中文姓名 (Name in Chinese)	Mobile Phone Number 流动电话号码
HK Identity Card Number /Passport Number 香港身份证号码/护照号码	

You are required to present the original copy of the identification document(s) specified above during the examination 阁下于考试时须出示上述所填写之身份证明文件正本

PART 2: Examination Details 第二部份：考试资料

I would like to enrol the following selected CIIA Final Examination. 本人欲报名参加以下选择的 CIIA 期終資格考試	Enrolment Deadline 报名截止日期	
	Early-bird 提早报名: 26 / 7 / 2021	Regular 正常报名: 16 / 8 / 2021
<input type="checkbox"/> Exam 1 卷一 (Exam Date and Time 考试时间: 11 / 9 / 2021 9:30 – 12:30)	HK\$3,320	HK\$4,160
<input type="checkbox"/> Exam 2 卷二 (Exam Date and Time 考试时间: 11 / 9 / 2021 14:15 – 17:15)	HK\$3,320	HK\$4,160
<input type="checkbox"/> Administration Fee - HK\$100 per application form 行政費用 - 每張申請表港幣 100 元 (The HKSI Institute will charges an administration fee of HK\$100 per application form. 每張申請表收取行政費用港幣 100 元)		HK\$100
Total Fee 費用合共：		HK\$

PART 3: Payment Method 第三部份：付款方式

Amex Card - -

VISA/Master Card - - -

Expiry Date 有效日期:
() MM 月 () YY 年

I and/or the cardholder agree to charge the relevant payment to my credit card provided above. 本人和/或持卡人同意從上述提供的信用卡中扣除相關費用。

Cardholder's Name: _____ Cardholder's Signature: _____
持卡人姓名 持卡人簽署

(Name must match the name on the credit card 姓名必須與信用卡上相同) (Signature must match the signature on the credit card 簽名必須與信用卡上相同)

For Office Use Only 學會專用

Approval Code

Payment at the Counter

Alipay/ Alipay HK American Express EPS
 Union Pay Visa/Master WeChat Pay Others _____

PART 4: Application's Declaration 第四部份：申请人声明

I confirm, acknowledge, accept and understand that:

- if the details I have submitted in this form are inaccurate or incomplete, my enrolment may not be accepted by the Hong Kong Securities and Investment Institute (HKSI Institute) / Association of Certified International Investment Analysts (ACIIA) even though payment of the examination fee(s) has been made;
- once I have submitted the CIIA Final Examination enrolment form to the HKSI Institute, I am not allowed to cancel my examination, alternate examination, choice of examination sessions, examination papers and/or examination modes. All fees paid are non-transferable and non-refundable;
- the relevant "ACIIA / HKSI Institute CIIA Final Examination Handbook" (Examination in English) and/or (Examination in Simplify Chinese), the Examination Regulations of the CIIA Final Examination and the collection of personal data for the purposes stated;
- I voluntarily consent the HKSI Institute to transfer, release, disclose or provide my personal data (including but not limited to the Hong Kong Identity Card number and passport number), all personal data that I previously supplied (if any) and any examination-related information, including the result of the examination and information on the candidate's conduct and behaviour while taking the examination, to the ACIIA, and consent to the use of such data by the ACIIA for monitoring, verifying and conducting matching (including "matching procedure" as defined in s.2 of the Personal Data (Privacy) Ordinance, Cap 486) purposes as well as any other related purposes of assisting them to perform and discharge their functions.

I hereby apply to enrol for the CIIA Final Examination in Hong Kong and undertake that so long as I remain a Registered Candidate of the ACIIA, I shall observe and abide by the rules and regulations prescribed by the ACIIA and the HKSI Institute.

本人确实、承认并同意接纳及清楚明白：

- 倘若本人在此表格上所填报的资料不正确或不完整，本人在缴交考试费后仍有可能被香港证券及投资学会(学会)/注册国际投资分析师协会(ACIIA)拒绝本人的报考申请；
- 本人一旦递交 CIIA 期終資格考試報名表格予学会后，本人不得要求取消考试、更改考试、所选择的考试试期、试卷及/或考试模式。所有已缴付之费用概不得转让及退还；
- 相关之 ACIIA/学会 CIIA 期終資格考試手册(简体中文考试)及/或(英文考试)、CIIA 期終資格考試的考试规则及收集本人的个人资料的用途；
- 本人自愿同意，学会可将个人资料(包括但不限于香港身份证及护照号码)、本人以往提供的一切个人资料(如有的话)及任何与考试有关的资料(包括考试成绩及有关考生在应考时的操守行为的资料)转交、发放、披露或提供予 ACIIA，并同意 ACIIA 可将该等资料用作监察、核实及进行核对(包括《个人资料(私隐)条例》(第 486 章)第 2 条所界定的“核对程序”)的目的，以及为协助 ACIIA 执行和履行其职能的其他相关用途。

本人现报考在香港举行的 CIIA 期終資格考試，及本人为 ACIIA 的注册考生期间，本人完全同意及遵守 ACIIA/学会的规则。

I do not wish to receive marketing materials from the HKSI Institute. 本人不希望收到任何学会的推广资料。

Signature of Applicant 申请人签署: _____ Date 日期: _____